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WRAN Styremøte 14.06.23 

Til stede: Bjørg Andreassen Hals, Christina Marie Landewall, Iga Kamilla Isingrud, Irene 

Ulset, Levi Veidemo, Monica Irene Trobe Hartveit, Thea Rugsveen. 

Fraværende: Heidi Kragstad, Ingvild Eriksen. 

Referent: Iga Kamilla Isingrud. 

1) Informasjon om WRAN-dommere sitt ansvar og oppgaver 

Vi har laget et informasjonsskriv om hva som er WRAN-dommere sitt ansvar og 

oppgaver. Kamilla har ansvar for å renskrive dette og sende det ut til klubbene.  

2) Utdannelse av dommere 

Irene har vært i kontakt med WRAS og fått informasjon om hvordan de gjennomfører 

utdanning av dommere. Vi velger å følge deres oppsett, men endrer kravet om å 

dømme to stevner i løpet av tre år for å beholde dommerlisensen. Vi utvider dette 

kravet, slik at dommerne må dømme to stevner i løpet av fem år for å beholde 

dommerlisensen. Begrunnelsen er at det arrangeres for få WRAN-stevner i Norge til å 

kunne følge WRAS sitt krav på dette området. Videre velger vi å sende norske 

dommere til Sverige for å få sin dommerutdannelse der. Miljøet er dessverre for lite i 

Norge til at det lar seg gjennomføre her. WRAN støtter dommerne økonomisk når de 

må reise til Sverige for utdannelse.  

3) Regelbok 2024/2025 

Til høsten må vi begynne med oppdatering av regelboken for 2024-2025. Det er lurt at 

vi jobber i en nettsky, slik at den nyeste versjon alltid er tilgjengelig for alle. Det er 

viktig at alle styremedlemmene bidrar i denne prosessen, og Irene skal lage et forslag 

på hvordan vi kan fordele arbeidet. Irene skal også sjekke pris for å få regelboken 

printet ut i A5-format.  

4) Hjemmesiden 

Trine har fått tilbakemeldingene våre om ønskede endringer, og skal straks i gang med 

å oppdatere hjemmesiden. Styremedlemmene har tidligere fått i oppgave å skrive en 

kort presentasjon av seg selv, som skal legges ut på hjemmesiden.  

5) Retningslinjer for bruk av WRAN sin logo 

Vi diskuterte om foreningen bør ha retningslinjer for bruk av logoen vår. Vi ønsker 

gjerne at klubbene bruker logoen til WRAN på sine arrangementer. Det er viktig at 

klubbene tydeliggjør hvem som er arrangør, når de bruker WRAN sin logo.  
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6) Hvordan kan vi fremme westernsporten i Norge, og hva kan vi tilby våre medlemmer? 

Siden WRAN sin oppstart har foreningen gjennomført mange forskjellige 

arrangementer for å fremme westernsporten i Norge: blant annet WRAN-dager på 

Tokerud, stand på Dyr for Alle og Oslo Horse Show, og ulike oppvisninger og sosiale 

arrangementer. Hva ønsker vi å satse på fremover? Kanskje det går ann å kontakte 

ulike aktører, som for eksempel Hest360 og hest.no? Monica skal sjekke ut pris for å 

ha stand på Oslo Horse Show. Når det gjelder rekruttering til westernsporten, så 

opplever vi at en stor utfordring er for få instruktører. Vi er usikre på hvordan vi kan 

løse dette problemet.  

7) Equistration 

Heidi tar kontakt med Equistration og bestiller programvaren for ett år.  

8) Gamle WRAN-rosetter 

Follo Western Riders har spurt om de kan få bruke opp noen gamle rosetter som 

WRAN har liggende. Det er greit for styret. 


